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Online ouderplatform d.d. 10 oktober 2023 
Aanwezig: Pieter Greidanus, Eva van Aarle en Marijke van Dijk  
 
Marijke heet alle aanwezigen welkom.  
Ze geeft aan dat we nog op zoek zijn naar ouders die willen deelnemen aan de stuurgroep. 
Als iemand hier belangstelling voor heeft en meer informatie wil, kan diegene contact met 
ons opnemen via Anita Cangir (a.cangir@ooz.nl) 
 
De volgende onderwerpen komen aan de orde: 
• Schoolkampen/ schoolreisjes. 
• Mobiel telefoongebruik binnen school.  
• Soosavonden voor de leerlingen. Proberen deze te koppelen aan een thema-avond voor 

ouders? 
 
Schoolkampen/ schoolreisjes 
Marijke legt uit, dat we van plan zijn beleid te maken, zodat vooraf bekend is aan welke 
voorwaarden voldaan moet zijn om een kamp of schoolreisje door te laten gaan. Nu alles 
steeds duurder wordt, het moeilijker wordt om subsidies te krijgen en het voor ouders 
moeilijker wordt om de gevraagde bijdrage te betalen, kan het zijn dat een kamp of 
schoolreisje niet door kan gaan als er onvoldoende geld beschikbaar is. De beschikbare 
gelden vanuit school zijn niet meer voldoende om eventuele tekorten aan te vullen. 
 
Reacties van ouders: 
• Lijkt mij een prima voorstel. Duidelijke communicatie vooraf is belangrijk maar het 

standpunt vanuit school lijkt me duidelijk en begrijpelijk. 
• Wordt er vanuit de gemeente niet een bijdrage mogelijk? 
 
Mobiel telefoongebruik binnen school 
Binnen onze locaties op het Boterdiep, de Violierenstraat en de Sleedoornstraat speelt dit 
onderwerp niet zo. Als leerlingen daar een mobiele telefoon hebben, zit die tijdens de lessen 
in de tas. 
 
Binnen VSO Vervolgonderwijs is een pilot gedraaid met het inleveren van de telefoons 
tijdens de lessen. Hier waren zowel leerlingen als personeel tevreden over. We gaan dit 
voortzetten. In de pauzes kunnen de leerlingen wel gebruik maken van hun telefoon. Er is 
nog wel een discussie gaande over muziek luisteren tijdens het zelfstandig werken. Daarvoor 
gaan we nog op zoek naar een oplossing. 
 
Binnen VSO Arbeid is de afspraak, dat de telefoons ’s ochtends ingeleverd worden en aan 
het eind van de dag weer meegenomen kunnen worden. 
 
Omdat leerlingen niet altijd kunnen overzien wat de gevolgen zijn van wat ze posten op 
social media of van wat ze onderling appen, adviseren we dat ouders af en toe meelezen 
met hun zoon/ dochter. 
 
Reacties van ouders: 
• Sommige leerlingen gebruiken hun telefoon als hulpmiddel. Mag dit nu wel? 

Antwoord: Er zijn natuurlijk altijd uitzonderingen op de regel. Als een leerling de telefoon 
nodig heeft als lifeline of voor medicatiegebruik, dan kan dat natuurlijk. 

• Ik denk dat het belangrijk is om leerlingen er mee te leren omgaan. Zeker met het thema 
mediawijsheid. En ik denk dat sommige doelgroepen meer ondersteuning en begeleiding 
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nodig hebben. Zowel op school als thuis. Helemaal weghalen zorgt mijn inziens voor 
meer problemen. Misschien duidelijk maken door middel van picto's. Mijn zoon in het 
vervolgonderwijs kan zich goed vinden in de afspraken die ze hebben gemaakt.  

• Ik zou graag zien dat zowel arbeid als vervolgonderwijs gelijke regels hebben. is dat 
haalbaar? Ik heb een dochter op arbeid en een zoon op vervolgonderwijs. En waarom de 
keuze om hier verschil in te maken? 

• mp3 speler 
Tieners zullen zich afvragen wat een mp3 (speler) is.... 

• Kan Mediawijsheid ook al in groep 7/8 SO gegeven worden? 
• Werkwijze Zone college: 

1 manier van werken voor iedereen 
Ieder lokaal een telefoonzak, met nrs 
Ieder kind heeft een vast nr 
Begin van de les er in, controle, einde les er weer uit 
Telefoon is dan bij de hand 
In de pauzes / studie uur kan vrij worden gebruikt 

• Zijn er pilots en ervaringen bij andere onderwijsinstellingen waar nuttige informatie uit te 
halen is? 

• Voor het VO: Ik ben niet voor helemaal verbieden, maar wel voor duidelijke afspraken 
tijdens pauzes (ook al is dit soms lastig maar ze moeten er inderdaad wel iets van 
kunnen leren). Tijdens lesuren geen telefoon lijkt me prima (zolang iemand de telefoon 
niet voor andere doeleinden nodig heeft). 

 
Soosavonden 
We hebben afgelopen jaar 1x een soosavond georganiseerd voor onze leerlingen en dat was 
een groot succes. We denken er nu aan om een volgende soosavond voor leerlingen te 
koppelen aan een thema-avond voor ouders. Eva vult nog aan, dat we ook aan het 
onderzoeken zijn of er een combinatie gemaakt kan worden met het regulier voortgezet 
onderwijs. 
 
Reacties van ouders: 
• Ik zit in een werkgroep met mensen die allemaal kinderen met een beperking hebben. 

We organiseren een disco voor kinderen met een beperking. Ik wil wel meedenken, heb 
ervaring  

• Zeker een goed idee 
• Combi ouders/leerlingen lijkt mij handig. Ook i.v.m. reizen. 
• Leuk en goed idee 
• Ik vind het een heel leuk idee, maar vraag me af of de kinderen er voldoende energie 

voor hebben na een schooldag en als ze dan de volgende dag weer vroeg naar school 
moeten. 

• Ik vind het een goed idee maar over onderwerpen voor de ouders moet ik even 
nadenken. 

• thema: mediawijsheid... wat kun je als ouders doen om je kind te ondersteunen? 
• Ik vind het een geweldig idee, want ze zitten toch wel in een sociaal isolement 
• Leuk idee om een combi te doen! 
• Dit zal toch per kind verschillen dus kunnen de ouders dat het beste zelf inschatten. 
• Heel goed idee die combi!! 
• Soos op vrijdagavond. Mochten er geen onderwerpen voor ouders zijn, dan ook soos 

voor ouders ;) 
• maar inderdaad wat Sander zegt, weet niet of het haalbaar is. 
• Goed idee die combi soos en thema avond 
• Het is ook fijn voor ouders om een ontmoetingsplek te hebben om gewoon te kunnen 

praten met mensen die je begrijpen. Er hoeft niet altijd een onderwerp aan vast te zitten. 
• Inderdaad combi onderwerp/ soos voor ouders 
• Heel goed om te combineren met regulier onderwijs!! 
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• Dat is ook mooi die samenwerking maar allemaal in Zwolle. Maar buiten dit is er weinig 
aansluiting met leeftijdsgenoten. Dat zorgt voor een andere zaterdagavondbesteding, 
zeker wanneer je kind oudere brussen heeft en ervaart dat het daar vanzelfsprekend is. 

• Onderwerp gebruik Somtoday app vind ik ook fijn :) 
 
Afsluiting 
Voor het sluiten van de vergadering vraagt Marijke wat men vindt van deze wijze van 
“vergaderen”. 
Reacties van ouders: 
• Heel fijn om op deze manier mee te kunnen denken 
• Kort en krachtig is goed  
• Ik had graag geweten dat het niet persé nuttig is voor ouders waarvan het kind in groep 1 

zit. Ik hoor voornamelijk dingen voor oudere leerlingen. 
• Kort en krachtig is erg fijn 
• Online vind ik prettig, gezien er altijd reistijd is voor ons. Met natuurlijk op zijn tijd in real 

life. 
• Kort en bondig en geen reistijd. 
• heel prettig dat het zo kan, het scheelt veel tijd  
• Misschien een iets duidelijker agenda van te voren? 
• Dit werd opgenomen en kan je terugkijken of lezen? Hoe kan dat? Andere ouder van mijn 

kind kon hier niet bij zijn vanavond 
• Digitaal is juist prima, zoals nu graag niet te lang, dan is het te overzien om af en toe zo'n 

avond thuis even snel bij te wonen.  
• Prima zo, kort en duidelijk 
 
Na iedereen te bedanken en nogmaals een oproep te doen voor deelname aan de 
stuurgroep wordt de vergadering gesloten. 
Reacties van ouders (namen bij ons bekend): 
• Waar mail je naar toe? A.cangir@ooz.nl  
• Hoe vaak is dan de bijeenkomst in de stuurgroep? Ca. 4 keer in een schooljaar.  
• Kunnen jullie wellicht via de mail meer info geven over de stuurgroep? Wat houdt het in? 

Hoeveel tijd kost het? etc?  
Stuurgroep is eerste aanspreekpunt van onderwerpen en ontwikkelingen van school. De 
stuurgroep selecteert de onderwerpen voor het brede ouderplatform. 

• Meer ouders hebben zich inmiddels aangemeld voor de stuurgroep. Dank voor alle 
positieve reacties.  
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